
Statutární město Brno

Městská část Brno -  Líšeň

Určeno pro jednání Rady MČ Brno -  Líšeň

Zápis z jednání Komise bezpečnosti RMČ č. 7/2023, ze dne 11.9.2023, konané pro ÚMČ Brno-Líšeň. 

Forma uspořádání Komise:

Přítomni: Matěj Chrněla, Lubomír Polnický, Pavel Mokrý, Oleg Beznosik (příchod 17:25),
Petr Nečesánek, Jarmil Vlach, Eva Holzová , Ing. Bohumír Myslín (dálkový přístup)

Hosté: npor. Mgr. Patrik Vyparina (PČR), Mgr. Bc. Miroslav Janek (MP), Ladislav Barták člen DK 

Jan Skotal l.m ístostarosta UMČ Brno - Líšeň

Omluveni: Miloslav Čada

Body jednání Komise bezpečnosti

1. Zahájení Komise bezpečnosti (dále jen BK)

Předseda BK Matěj Chrněla zahájil jednání v 17:00 přivítáním členů a představení hostů. 

Spuštěn dálkový přístup (Teams) -  místopředseda BK Ing. Myslín.

2. Schválení programu

Dle návrhu předsedy BK a rozšíření bodu 6 o návrh pana místostarošty Skotala byl schválen 
program jednání.

Komise souhlasí: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

3. Volba ověřovatele zápisu a zapisovatele

Ověřovatel zápisu pan Pavel Mokrý.

Komise souhlasí: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

Zapisovatel předseda BK Matěj Chrněla.

Komise souhlasí: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

4. Schválení znění zápisu z jednání BK č.6/2023
Předseda BK vznesl dotaz na členy BK, zda se všichni seznámili se zápisem, který obdrželi 
členové BK na email -  bez výhrad.

Komise souhlasí: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0



5. Informace zástupců PČR a MP

Předseda BK obdržel srovnávací statistiky od obou zástupců bezpečnostních složek PČR a MP.
Na požádání budou k dispozici pouze členům BK. Dle sdělení npor. Mgr. Vypariny a místostarosty 
Skotala jsou statistiky důvěrné a nebudou poskytovány mimo jednání BK.

Komise bere na vědomí: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

6. Bezpečnostní situace ul. Jírova u NC Albert -  prostor vinotéka + náměstí KarlalV. + park 
Trnkova

BK vyslechla informaci Ing. Myslína o bezpečnostní situaci v lokalitě ul. Jírova v prostoru od 
vinotéky až po NC Albert. Ing. Myslín telefonicky přivolal MP k řešení osob konzumujících alkohol 
na veřejném prostranství, znečišťující lavičky k sezení a jejich okolí. Dle zjištění MP se jedná o 
bezdomovce, kteří ležením a spánkem v podnapilém stavu znemožňují funkci laviček k sezení a 
odpočinku ostatním osobám.

K tomuto tématu se připojil pan místostarosta Skotal s totožným problémem ve dvou lokalitách 
Staré Líšně: náměstí Karla IV.+ park Trnkova. V parku Trnkova nestačí kapacita odpadkových 
košů.

Z následné diskuze všech členů BK a hostů z řad PČR a MP vzešla 2. usnesení a 1. opatření.

- zástupci PČR a MP přislíbili zintenzivnit četnost přítomnosti hlídek obou bezpečnostních složek

Usnesení (hlasování) č.6/2023: Komise bezpečnosti po diskuzi s 1. místostarostou (Skotal), 
který má v gesci bezpečnost navrhuje umístění informačních cedulek/nálepek (Zákaz 
konzumace alkoholu s piktogramem) v lokalitě nákupního centra Albert na ulici Jírova.

Komise souhlasí s usnesením č. 6/2023: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 1

Usnesení (hlasování) č.7/2023: Komise bezpečnosti po diskuzi s 1. místostarostou (Skotal), 
který má v gesci bezpečnost a veřejný prostor navrhuje přidat v lokalitě parku Trnkova 
další nádoby odpadkových košů, nebo zvýšení u stávajících objemovou kapacitu.

Komise souhlasí s usnesením č. 7/2023: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

7. Diskuze a různé

Proběhla debata nad společným tématem BK a DK ohledně podmětu zastupitelky Andrey 
Ondrůjové k zabezpečení přechodů pro chodce v blízkosti základních škol s počátkem školního 
roku, konkrétně na náměstí Karla IV. (1.stupeň ZŠ Holzova umístěn na ul. Pohankova + MŠ 
Šimáčkova). V tématu se pokračovalo plynule v navazující DK, které předsedá člen BK pan Mokrý. 

V čase cca 17:45 hodin ukončil předseda Komise bezpečnosti RMČ zářijovou schůzi s tím, 

že se další jednání uskuteční 2. října 2023 od 17:00 hodin.

Ověřovatel: Zapisovatel:

Pavel Mokrý Matěj Chrněla

Člen Komise bezpečnosti Předseda Komise bezpečnosti


